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INTERPELACJA 

dotycząca ścieżki pieszo-rowerowej biegnącej wokół zalewu „Zadębie”, 

   

Szanowny Panie Prezydencie, 

W imieniu wnioskującej mieszkanki oraz własnym, pragnę zwrócić uwagę na pewien 

aspekt infrastruktury, który potencjalnie wymaga naszej działalności. Chodzi o 40-metrowy 

odcinek nawierzchni wokół zalewu, będący integralną częścią ścieżki pieszo-rowerowej, 

który, jak można zauważyć na dołączonych zdjęciach, nadesłanych przez zaangażowaną 

mieszkankę, wymaga naprawy. 

Rozumiem, że nasz wspólny priorytet to bezpieczeństwo i komfort mieszkańców, a 

także promowanie aktywnego wypoczynku wśród społeczności. W związku z tym, uważam, 

że reakcja na przedstawione zagadnienie nie tylko uwydatni nasze zaangażowanie w 

podnoszenie standardów życia w naszym mieście, ale również pomoże w utrzymaniu i 

poprawie jego atrakcyjności. 

Uprzejmie proszę o pozytywne rozpatrzenie naszej inicjatywy. 

Z poważaniem 

Rafał Koczywąs 


